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PŘIJĎTE DISKUTOVAT NA VEŘEJNÉ FÓRUM O PROBLÉMECH MĚSTA 
(31. 8. 2017) 

 

Po roce budou mít občané opět možnost diskutovat s vedením radnice o problémech, 

které je v Havlíčkově Brodě nejvíce tíží. Další veřejnou diskusi naplánovalo město na 

středu 13. září 2017 od 16.00 v klubu Oko na Smetanově náměstí. 

 

Veřejné fórum radnice letos uspořádá již potřetí. Úvod setkání bude patřit vyhodnocení loňské 

top desítky problémů, mezi které občané zařadili např. rozvoj parkování ve městě, podporu 

sportu či nedostatek cyklostezek ve městě a okolí. 

 

„Jsem rád, že některé z podnětů město již zrealizovalo nebo jejich realizaci připravuje. 

V současné době vzniká za pomoci peněz z evropských dotací smíšená cyklostezka pro pěší a 

cyklisty na Masarykově ulici. V listopadu začnou práce na novém atletickém sportovišti 

v areálu Na Losích a ve fázi příprav je i jihovýchodní obchvat města, který určila široká 

veřejnost jako prioritu na prvním fóru.  Investor stavby, tedy Ředitelství silnic a dálnic ČR, 

řeší v současné době vyvlastnění posledního pozemku potřebného pro stavbu,“ upřesnil 

starosta města Havlíčkův Brod Jan Tecl. 

 

I letos účastníci fóra vyberou z každé oblasti dva největší problémy, o jejichž závažnosti 

budou hlasovat. Z hlasování vzejde desítka problémů, tzv. 10P, kterou ověří anketa mezi 

občany. Výslednými problémy se následně bude zabývat vedení města. 

 „Veřejné setkání je příležitostí k diskusi pro všechny občany, zájmové a neziskové 

organizace, podnikatele či školy. Uvítáme všechny podněty a názory, které přispějí k rozvoji 

našeho města a zkvalitnění života Broďáků,“ doplnil starosta města Jan Tecl. 

Akci finančně podporuje Kraj Vysočina v rámci projektu „Zdravé a zodpovědné město 

Havlíčkův Brod“. 

Alena Doležalová 

tisková mluvčí, mob.: 723 444 778 

           

 


